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Nr AO.0002.00014.2022 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXIV 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 27 października 2022 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:05, a zakończono o godz. 14:37 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXIV sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 14 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował wprowadzenie zmian  

w proponowanym porządku obrad poprzez zamianę punktu 9. Informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych organu prowadzącego Gminy Kleczew za rok szkolny 2021/2022 z punktu 

na punkt 7 oraz wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w punkcie 8 pod literą  

h) w sprawie nadania odznaki „Zasłużony dla Gminy i Miasta Kleczew”.   

Następnie, poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami:  
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz ze zmianami: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Po przeprowadzonym głosowaniu, porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXI i LXII sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego Gminy Kleczew 

za rok szkolny 2021/2022. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie zaopiniowania propozycji cennika na 2023 rok za odzysk  

i unieszkodliwienie 1 tony odpadów z tzw. grupy „20…”- odpady komunalne 

łącznie z frakcjami gromadzonymi selektywnie; 

b) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie gminy Kleczew; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze 

przetargowej; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym;  

e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

na rok podatkowy 2023; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030; 

h) w sprawie nadania odznaki „Zasłużony dla Gminy i Miasta Kleczew”. 

9. Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  

26 września 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Kleczew za pierwsze półrocze 2022 roku.  

10. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za 2021 rok przez osoby 

zobowiązane przepisami ustawy o samorządzie gminnym.  

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołów z LXI i LXII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z LXI  

i LXII sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki mailowe  

w celu zapoznania, w związku z powyższym zaproponował przeprowadzenie głosowania  

w sprawie ich przyjęcia. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXI sesji: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXII sesji: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 12 września 2022 r. do 18 października 2022 r. 

przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zapytał, czy gmina włączyła się  

w program związany ze sprzedażą węgla ? 

Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że uważa, że gmina otwiera przedsiębiorcom działającym na 

terenie gminy nieuczciwą konkurencję, ale z uwagi na dobro mieszkańców, gmina przystąpiła 

do programu. Zostało wysłane zapytanie do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska 

w Poznaniu, czy gmina może węgiel magazynować na składowisku odpadów, gdzie miejsce 

jest już zaopatrzone w wagę samochodową, ładowarkę, utwardzony plac, specjalne boksy oraz 

pracowników, którzy mogliby to obsłużyć. WIOŚ odpisał w nieoczywistej formie, że gmina 

może to zrobić pod warunkiem, że spełni wszystkie kryteria. Gmina nie jest w stanie im 

sprostać. W związku z powyższym, gmina przygotowała inny plan, który polegałby na 

zaangażowaniu do współpracy przedsiębiorców z terenu gminy, którzy zajmują się sprzedażą 

węgla. Dodał, że planuje spotkać się z przedsiębiorcami w celu wypracowania wspólnego 

stanowiska. Następnie, burmistrz wyjaśnił, że osoby, którym udało się kupić węgiel na sezon 

grzewczy przypadający na lata 2022-2023 po cenie niższej niż 2.000,00 zł brutto za tonę nie 

przysługuje zakup węgla za pośrednictwem gminy. Natomiast, dla mieszkańców, którym nie 

udało się kupić - wnioskowane zapotrzebowanie i rodzaj paliwa stałego w ramach zakupu 
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preferencyjnego w okresie do dnia 31 grudnia bieżącego roku oraz od dnia 1 stycznia 2023 r. – 

wyniesie maksymalnie 1.500 kg na każdy okres. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał na jakim etapie jest gmina 

jeżeli chodzi o dystrybucję?  

Burmistrz gminy Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że w chwili obecnej zbierane jest 

zapotrzebowanie od mieszkańców gminy, które przekazywane jest wojewodzie.   

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kleczewie jest otwarta lista z zamówieniem na węgiel. Jest 

również możliwość, że rada gminy może podjąć uchwałę mówiącą o preferencjach przy 

zakupie tego węgla. Na chwilę obecną złożone jest zapotrzebowanie na węgiel dla 

mieszkańców na 1059 ton, czyli tylko 364 gospodarstwa domowe zadeklarowały się, że są 

zainteresowane. Po podpisaniu ustawy przez prezydenta, gmina ma 3 dni na to, żeby w BIP 

zamieścić informację, że jest dystrybutorem węgla. Dodał, że w momencie kiedy gmina 

musiałaby podpisać umowę lub przyjmować zapisy, albo rozdawać wnioski z podmiotami na 

węgiel to pewnie poprosi Pana przewodniczącego o zwołanie sesji nadzwyczajnej, w której do 

budżetu trzeba będzie zabezpieczyć środki finansowe.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał, czy temat węgla nie jest za 

mało rozpowszechniony. Dobrze byłoby, by wszyscy mieszkańcy byli poinformowani.  

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że po ogłoszeniu w BIP, sołtysi 

zostaną poproszeni o przekazanie informacji oraz wniosków mieszkańcom. Zauważył, że jest 

niespójność materiałowa, bo w publikacjach medialnych jest informacja, że jeżeli ktoś nie 

zapisał się do CEB, to będzie mógł teraz też zapisać i skorzystać z tego węgla. Z publikacji, 

którą dzisiaj otrzymano wynika, że jednak nie, ten co ma dodatek węglowy to się tu kwalifikuje, 

a jak nie skorzystał z CEB to 11 sierpnia nie złożył deklaracji o emisji spalin nie będzie mógł, 

więc tu jeszcze są takie rozbieżności.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał, co w sytuacji, jeżeli okaże się, 

że ten węgiel, który do nas tutaj przyjdzie będzie bardzo złej jakości i będą zwroty?  

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odczytał zapis - węgiel jest dobrej jakości, ten 

z importu pochodzi od sprawdzonych dostawców, ma odpowiednie certyfikaty, a jego jakość 

jest weryfikowana zarówno w kraju pochodzenia jak i przy odbiorze w kraju. Nie ma więc 

możliwości by były problemy z jego spalaniem, do umowy między gminą, a podmiotem 

wprowadzającym do obrotu dołącza się kopiuje najbardziej aktualnego certyfikatu jakości 

potwierdzającego parametry paliwa stałego. Ewentualne reklamację gmina może kierować do 

podmiotu wprowadzającego, natomiast do gminy trafiać mogą ewentualne reklamację 

gospodarstw domowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński dodał, że dzisiaj senat przyjął poprawkę 

do ustawy, iż gminy mają sprowadzać węgiel, ale nie z dalszej odległości niż 100 km. Ponadto 

poinformował, że ekogroszek zaliczony został jako groszek.   
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Następnie, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji 

burmistrza zapytał, czy nowe przystanki w Kleczewie są już zakończone? Czy można 

podłączyć ładowarkę USB, czy są elektroniczne rozkłady jazdy? 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że brakuje oświetlenia 

zewnętrznego na plakat, natomiast USB już działa. Dodał, że w roku poprzednim zostało 

postawionych kilka nowych przystanków na terenie gminy, dodał, że żaden z przystanków nie 

został zniszczony, za co podziękował mieszkańcom.  

Burmistrz gminy Mariusz Musiałowski dodał, że cieszy się, iż mieszkańcy szanują to co dla 

nich zostało przygotowane, następnie poinformował, że nowo powstałe przystanki  

w Kleczewie są monitorowane.  

Następnie, wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy w sytuacji związanej z wojną 

na Ukrainie i zagrożeniami, które nas mogą też dotknąć, konkretnie chodzi o zagrożenie 

skażeniem radioaktywnym i tym co zostało w Polsce rozprowadzane, czyli jodek potasu, który 

ma profilaktycznie chronić osoby narażone na promieniowanie oraz z informacji, które 

zamieszczone są na stronie Wojewody Wielkopolskiego wynika, że w gminie jodek potasu 

będzie dystrybuowany w dwóch punktach. W związku z powyższym zapytał, dlaczego zostały 

podane tylko dwa punkty, gdzie w innych gminach jest tych punktów więcej?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zapytał burmistrza, gdzie jest 

najbliższy bunkier, w którym będzie można znaleźć schronienie?  

Burmistrz gminy Mariusz Musiałowski prosił, by nie wpadać w panikę. Wyraził zdanie, iż 

wierzy, że bunkry nie będą potrzebne oraz że nie będzie czegoś takiego jak skażenie 

radioaktywne. Natomiast działania, które zostały podjęte przez wojewodę, czyli 

rozdysponowanie tabletek z jodem potasu dla gmin ma być czysto prewencyjne. Wyjaśnił, że 

nie wie skąd informacja na stronie wojewody, że to są dwa punkty, ponieważ gmina ma 

przygotowane punkty wydawania w każdej jednostce OSP na terenie gminy, poza Roztoką. 

Strażacy są już przygotowani do tego, aby w razie potrzeby te tabletki dystrybuować. Tabletek 

w gminie jest ponad 15 690 sztuk, to oznacza, że gmina ma duży zapas. Procedura jest bardzo 

prosta - mieszkaniec pojawia się w punkcie dystrybucji, deklaruje ile tych tabletek potrzebuje 

i tyle dostaje. Gmina nie będziemy sprawdzać ile osób jest zameldowanych, po prostu to 

wszystko będzie na słowo, żeby to przebiegało w możliwie jak najsprawniejszy sposób. 

Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, obrony cywilnej i zadań obronnych Dominika Socha 

wyjaśniła, że faktycznie na stronie wojewody są wskazane dwa punkty, ponieważ pierwszy 

termin opracowania planu mijał w marcu i wtedy zakładano, że będą to ośrodki zdrowia na 

terenie gminy. Natomiast w międzyczasie odbyła się konferencja, na której wskazano, że 

zgodnie z wytycznymi wojewody tabletki będą tylko wydawane wśród mieszkańców, nie będą 

one rozpisywanie ile kto tych tabletek wziął. Z uwagi na powyższe, by wszystko usprawnić, 

zdecydowano o wskazaniu pięciu punktów na terenie gminy i będą to jednostki OSP z terenu 

naszej gminy. Wyłączona została jednostka OSP Roztoka, ponieważ ochotnicy dostaną 

zadysponowani do pomocy, by wspomóc te większe jednostki, czyli OSP w Kleczewie  

i OSP w Budzisławiu Kościelnym. Reasumując, dystrybuować tabletki wśród mieszkańców 

będą jednostki: OSP w Jabłonce, OSP w Złotkowie, OSP w Budzisławiu Kościelnym, OSP  
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w Kleczewie oraz OSP w Sławoszewku. Obecnie tabletki są w urzędzie i jeżeli faktycznie 

nastąpi konieczność to będą one dystrybuowane do jednostek, a jednostki rozdadzą je wśród 

mieszkańców. Zostaną powiadomieni sołtysi, wszyscy mieszkańcy zarówno przez nasze 

lokalne media, przez stronę internetową, będą rozesłane ulotki, wszystko w zależności od pory 

dnia. Ponadto poinformowała, że w razie trudnej sytuacji wojewoda ma zamiar przekazać  

w ramach komunikatu RCB, czyli każdy mieszkaniec dostanie SMS-a z komunikatem, że coś 

się dzieje w związku z czym należy zgłosić się do punktu wydawania tabletek.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak odniósł się do tabletek jodku potasu – 

w jakich dawkach będą one dystrybuowane w gminie. Jeżeli 65 mg jodku potasu w pastylce,  

a zalecana dawka dla osoby dorosłej to jest dwukrotna, czyli 130 mg, w związku z czym czy 

tabletek wystarczy dla wszystkich mieszkańców?   

Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, obrony cywilnej i zadań obronnych Dominika Socha 

wyjaśniła, że preparat winny przyjąć osoby do 60 roku życia, w preparacie jest wskazane 

dawkowanie, czyli jaką dawkę mają przyjąć osoby do jakiego roku. Nawet jeżeli to będzie 

dziecko do któregoś roku życia i ono ma przyjąć połowę dawki, którą ma tabletka to i tak 

zostanie wydana cała tabletka. Tabletki nie będą dzielone, a jeżeli będzie potrzeba wydania 

osobie dorosłej dwóch tabletek to zostaną one wydane. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał, czy w środku nocy może być 

sytuacja, że trzeba będzie przyjść do strażaków, żeby wydali tabletki?  

Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, obrony cywilnej i zadań obronnych Dominika Socha 

odpowiedziała, że tak. Jeśli będzie taki sygnał w Gminnym Zespole Zarządzania Kryzysowego, 

to zostaną uruchomione wszelkie procedury i te tabletki będą rozdysponowane na jednostki 

zgodnie z planem i z wytycznymi wojewody. Będzie także uruchomiona możliwość wydawania 

tych tabletek. Gminny zespół działa 24 godziny na dobę. Zostały przeprowadzone spotkania  

z prezesami jednostek OSP na terenie gminy i przygotowany plan został przez nich również 

uzgodniony i zaakceptowany.   

Burmistrz gminy Mariusz Musiałowski zwrócił się do wszystkich z prośbą o zachowanie 

spokoju i zapoznanie się z informacją na temat tabletek jodku potasu, gdyż z informacji jakie 

posiada od specjalistów wynika, że niestety bardzo często zwłaszcza przy niewielkim skażeniu 

może się okazać, że ta tabletka jest groźniejsza niż samo promieniowanie radioaktywne.  

W związku z powyższym zachęcił do daleko idącej ostrożności i powściągliwości, co do 

aplikowanie sobie tego typu tabletek, zwłaszcza na własną rękę, jeżeli nic się nie wydarzyło. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
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Ad 7. Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował zebranych, że 

informacja o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego Gminy Kleczew za rok 

szkolny 2021/2022 została przesłana radnym do zapoznania. W związku z powyższym zapytał, 

czy ktoś z zebranych chciałby zabrać głos.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad 8a) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji cennika na 2023 rok za odzysk  

i unieszkodliwienie 1 tony odpadów z tzw. grupy „20…”- odpady komunalne łącznie  

z frakcjami gromadzonymi selektywnie. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/495/2022 w sprawie zaopiniowania propozycji 

cennika na 2023 rok za odzysk i unieszkodliwienie 1 tony odpadów z tzw. grupy „20…”- 

odpady komunalne łącznie z frakcjami gromadzonymi selektywnie: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8b) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Kleczew. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/496/2022 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie gminy Kleczew: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8c) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze przetargowej. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej Andrzej Pawlaczyk wyjaśnił, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/497/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

własności nieruchomości w drodze przetargowej: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8d) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/498/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (J. Pernal)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8e) Inspektor ds. podatków i opłat Małgorzata Manuszak przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
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na rok podatkowy 2023. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła o wprowadzenie 

autopoprawek w których to burmistrz przychylił się do propozycji radnych: wprowadzono 

zmianę w rozgraniczeniu powierzchni – od powierzchni do 9.999 m2 – 0,43 zł, od nadwyżki 

powierzchni powyższej 9.999 m2 – 0,53 zł oraz od budynków lub ich części od 1m2 powierzchni 

użytkowej budynków lub części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz 

od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 

– 22,92 zł.  Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Burmistrz Gminy Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że minister finansów zawsze wskazuje 

maksymalną stawkę, jaką gmina może przyjąć. Z uwagi na trudną sytuację finansową podjęta 

została decyzja, że podwyżka stawek, które zostały zarekomendowane przez ministerstwo 

przełożą się na podwyżkę stawek na terenie gminy w stosunku do roku poprzedniego, np. jeżeli 

ministerstwo podniosło stawkę o 0,11 zł, gmina również podniesie stawkę o 0,11 zł do kwoty, 

która została ustalona w roku poprzednim. Następnie zwrócił uwagę, że podatek od 

nieruchomości to jeden z największych źródeł dochodów własnych budżetu gminy,  

a niepodjęcie maksymalnych stawek oznacza mniejszy wpływ do budżetu, co należy przełożyć 

także na mniejszą ilość inwestycji wykonanych na terenie gminy (tj. budowa dróg, chodników, 

wymiana oświetlenia ulicznego, zmniejszenie częstotliwości wykaszania poboczy). 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawkami.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/499/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na rok podatkowy 2023: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8f) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, które związane są ze zwiększeniem 

środków ma dotację dla OSP w Kleczewie o kwotę 1.500,00 zł; kolejna zmiana związana  

z dodatkiem węglowym - zmniejszono kwotę przeznaczoną na koszty wynagrodzeń 

pracowników o 18.000,00 zł, a zwiększono środki na wypłatę świadczeń o kwotę 18.000,00 zł; 

w projekcie uchwały wymienione było zadanie: dotacja celowa dla Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie na zakup rzutnika, gdzie wystąpił błąd w nazwie instytucji  

w związku z czym dokonano zmiany na Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Kleczewie;  

w § 13 ust. 2 dochody z części opłat za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych  

w obrocie hurtowym w kwocie 30.000,00 zł zastępuje się kwotą 65.000,00 zł i przeznacza na 

działania mające na celu realizację lokalnej międzysektorowej polityki przeciwdziałania 
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negatywnym skutkom spożywania alkoholu w kwocie 65.000,00 zł oraz nastąpiło 

rozstrzygnięcie przetargu na budowę wodociągu ul. Rutki w Kleczewie na kwotę 319.800,00 

zł w związku z czym należy zwiększyć planowane wydatki o kwotę 285.000,00 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał jaka kwota została 

przeznaczona na tę inwestycję, że 285.000,00 zł należy dołożyć? 

Skarbnik wyjaśniła, że wstępnie zaplanowana kwota to 50.000,00 zł, która była przeznaczona 

na projekt.   

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawkami.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/500/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2022 r.: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8g) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew  

na lata 2022-2030. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/501/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2022-2030: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8h) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie nadania odznaki „Zasłużony dla Gminy i Miasta Kleczew”. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIV/502/2022 w sprawie nadania odznaki „Zasłużony dla 

Gminy i Miasta Kleczew”: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (A. Chorbiński) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 9. Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał Uchwałę  

Nr SO-8/0953/217/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 26 września 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy i Miasta Kleczew za pierwsze półrocze 2022 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Ad 10. Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował zebranych, że 

informacje z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za 2021 rok przez osoby 

zobowiązane przepisami ustawy o samorządzie gminnym zostały przesłane radnym do 

zapoznania.  

Powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 11. Wolne wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono.  

Ad 12. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXIV sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

     w Kleczewie 

Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant: 

Monika Gołębiowska  

 


